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Zápis ze zasedání Akademického senátu Právnické fakulty 
Masarykovy univerzity konaného dne 23. února 2010 

 
Konání: 23. února 2010, 12.30 hod 
Místo zasedání: Zasedací místnost děkanátu Právnické fakulty, místnost č. 109 
 
Přítomní senátoři učitelské komory:  
JUDr. Petr Kolman, Ph.D., Doc. JUDr. Josef Kuchta, CSc., JUDr. Ivana Pařízková, Ph.D., JUDr. 
Kateřina Ronovská, Ph.D., JUDr. Ing. Michal Radvan, Ph.D., JUDr. David Sehnálek, Ph.D., Ing. 
Eva Tomášková, Ph.D, JUDr. Jiří Valdhans, Ph.D., JUDr. Eva Večerková, Ph.D. 
 
Přítomní senátoři studentské komory:  
Ing. Jan Hajzler, Jan Kazda, Bc., Lucie Nechvátalová, Robert Stróbinger. 
 
Omluveni senátoři učitelské komory:  
JUDr. Pavel Salák, 
Omluveni senátoři studentské komory:  
Mgr. Damian Czudek , Jana Kraĺovianská, Petr Kolečkář, Lukáš Pruška, Jan Rosák. 
Omluveni senátoři v průběhu jednání: 
JUDr. Eva Večerková, Ph.D. 
 
Hosté: děkanka prof. doc. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc., proděkanka JUDr. Jana Jurníková,  
 
PROGRAM: 

1.    Přivítání přítomných senátorů a hostů 
2. Způsobilost Akademického senátu PrF MU jednat 
3. Návrh programu jednání 
4. Zpráva z usnesení ze zasedání AS PrF MU ze dne 03. prosince 2009 
5. Návrh Opatření děkana č.2/2010 o výši poplatků spojených se studiem pro akademický rok                       
          2010/2011, na základě čl. 4.-10 Přílohy č. 6 Statutu MU  
6. Návrh na akreditaci studijních oborů doktorského studijního programu Teoretické právní vědy    
          v cizím jazyce 
7. Diskuse-různé  
8. Usnesení 
9. Závěr  

 
 
Ad. 1., 2. a 3.)   Zasedání AS PF MU zahájila předsedkyně senátu přivítáním všech členů-
senátorů a hostů. Současně konstatovala  usnášenischopnost senátu. V úvodu navrhla program 
jednání, který byl jednomyslně schválen. 
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Pro 12, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 
Ad. 4.)  Zpráva z usnesení ze zasedání AS PrF MU ze dne 03. prosince 2009 
Úkoly nebyly uloženy. 
 
Ad. 5.)  Návrh Opatření děkana č. 2/2010 o výši poplatků spojených se studiem 
pro akademický rok  2010/2011, na základě čl. 4 -10 Přílohy č. 6 Statutu MU  
představila paní děkanka s konstatováním, že výše poplatku za prodlouženou dobu studia a poplatek 
za prodlouženou dobu studia v dalším studiu byla zvýšena na částku  12.000,-Kč za každých dalších 
započatých šest měsíců studia (magisterské studium) a poplatek za studium v dalším bakalářském 
nebo magisterském studijním programu je stanoven 0,- Kč za semestr.  Důvodem navýšení je ta 
skutečnost, že se již po několik roků nenavyšovalo a například Fakulta informatiky  má poplatek ve 
výši 22 000,- Kč. 
 
V rámci diskuse vystoupili: 
 
V rámci diskuse vystoupil  doc. Kuchta s otázkou kolik má fakulta takovýchto studentů a zda tento 
poplatek pokryje náklady spojené s takovýmto studentem.. 
 
Paní děkanka reagovala, že studentů je cca 5-10% jak v magisterském, tak i bakalářském studiu a 
paní děkanka se vyjádřila, že tato částka pokryje zhruba 75% nákladů na jednoho studenta. 
 
 
Návrh usnesení: 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal a vyjadřuje souhlas s  
Opatřením děkana č. 2/2010 o výši poplatků spojených se studiem pro akademický rok 
2010/2011, na základě čl. 4-10 Přílohy č.  6 Statutu  MU ve smyslu čl. 1 odst. 3 Přílohy č. 6 
Statutu MU. 
 
Pro  12, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 
Ad.6.) Návrh na akreditaci studijních oborů doktorského studijního programu 
Teoretické právní vědy v cizím jazyce 
představila děkanka prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. a proděkanka JUDr. Jana Jurníková, 
Ph.D. s tím, že o studium je velký zájem  a v rámci internacionalizace je třeba studium zatraktivnit. 
A současně zaznělo, že  v rámci programu Erasmus  nelze nelze realizovat v rámci doktorského 
studia. 
 
V rámci diskuse vystoupili: 
 
Dr. Salák s dotazem, proč akreditace v polštině?  
Paní děkanka poukázala především na to, že PrF MU má velmi úzké vazby na Polské univerzity. 
Dr. Radvan vznesl dotaz jaká je nákladovost a zda to nebude fakultu zatěžovat? 
Paní děkanka reagovala v tom smyslu, že to zátěž pro fakultu v žádném případě nebude.  
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Návrh usnesení: 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal a vyjadřuje souhlas 
s Návrhem na  akreditaci studijních oborů doktorského studijního programu Teoretické právní 
vědy    v cizím jazyce- záměr akreditace bez výhrad. 
 
Pro 13, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 
 
Ad. 7.)  Diskuse-různé  
 
V rámci diskuse vystoupili: 
 
Předsedky senátu poukázala na využívání tělocvičny v prostorách fakulty Fakultou sportovních 
studi s tím, že do budoucna tyto prostory budou nutné pro rozšíření knihovny PrF MU. 
Proděkanka Jurníková současně poukázala, že Brno je univerzitní město bez ryze právnické 
knihovny.  
Paní Ronovská vyjádřila plně souhlas s tím, že takováto knihovna je zapotřebí jak pro studenty, 
vyučující, tak i pro širokou veřejnost.  
Tento názor byl plně podpořen všemi senátory. 
 
Předsedkyně senátu oznámila datum následujícího řádného zasedání Senátu PrF MU a to dne 16. 
března 2010. 
 
 
Ad. 8.)   Usnesení 

 
 
Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 23. února  2010 projednal  bez 
výhrad:  

1 Návrh Opatření děkana č.2/2010 o výši poplatků spojených se studiem pro akademický rok                       
          2010/2011, na základě čl. 4.-10 Přílohy č. 6 Statutu MU  

2 Návrh na akreditaci studijních oborů doktorského studijního programu Teoretické právní vědy    
          v cizím jazyce 

 
 

 
Pro  13, proti  0, zdržel se hlasování 0. 

 
 

Ad.  12.)    Na závěr  předsedkyně AS poděkovala přítomným senátorům a hostům za účast a 
popřála hodně zdaru v další práci. 
 
 
 
Zapsala: Ivana Pařízková 
 
 
 


